
Referat af Generalforsamling for Tåning Vandværk 

Tirsdag d. 5. februar 2018 kl. ca. 20.30 i Tåning Forsamlingshus 

  

Dagsorden:  

1) Valg af dirigent 
Jørgen Jeppesen 

2)   Bestyrelsens beretning for det forløbne år. 
a.    Herunder orientering om arbejdet i kommunen om drikkevandssikkerhed 
Se bestyrelsens beretning separat dokument 

2) Fremlæggelse af regnskabet for 2018 til godkendelse 
Se regnskabet separat dokument 
Godkendt 

4)   Godkendelse af budget for 2019, baseret på bestyrelsens forslag 
a.    Baseret på uændrede takster: 7 kr. pr m3 og 700 kr. i fast afgift pr. år 

pr. ejendom/lejemål 
Se takstblad separat dokument 
Godkendt 

5)   Valg til bestyrelsen. På valg er Henning Jeppesen (modtager genvalg). 
Genvalgt 

6)   Valg af suppleant til bestyrelsen. Nu er det Svenning Sørensen. 
Genvalgt 

7)   Valg af revisorer. Nu er det Hanne Lindbo og Henrik Hindborg. 
Genvalgt 

8)   Valg af revisorsuppleant. Nu er det Viggo Rasmussen 
Genvalgt 

9)   Eventuelt. 
Diskussion omkring kalkindholdet i vandet: 
Der er forbrugere, der oplever at kalkindholdet i vandet er generende på 
flere måder, bl.a. at der er hvide kalkpletter på sort tøj efter vask 
(efterskrift. Prøv at vaske med flydende vaskemiddel i stedet for pulver ved 
korte vaske).  
Vi har i dag en afkalkningsløsning installeret på vandværket. Den er baseret 
på magnetisme og den virker, når der er jern i vandet. Den blev anskaffet i 
2010 og der er delte meninger om virkningen heraf. Der findes en anden 
løsning, som er baseret på ionbytning. Men det er en dyr løsning og den 
anbefales kun, hvor der er meget større kalkproblemer.  
Der findes også en løsning baseret på ultralyd. som kan sættes op hos den 
enkelte bruger. Skulle der være forbrugere, der får erfaring med den 
løsning, hører vi gerne om det. 


